



C  
O  
M  
M  
U  
N  
I  
Q  
U  
E

No. 95  
N<sup>o</sup>

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
SEPTEMBER 17, 1976  
LE 17 SEPTEMBRE 1976

EXTERNAL AFFAIRS  
AFFAIRES EXTERIEURES  
OTTAWA  
OCT 20 1976  
LIBRARY / BIBLIOTHÈQUE

VISIT OF COMMISSIONER R.J.A. FELLI,  
MINISTER FOR FOREIGN AFFAIRS OF GHANA

VISITE DU COMMISSAIRE R.J.A. FELLI,  
MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU GHANA

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announced today that the Commissioner (Minister) for Foreign Affairs of Ghana, Colonel R.J.A. Felli, will pay an official visit to Canada from September 19 to 22. The visit is in response to an invitation extended by the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen during his tour of West Africa, including Ghana, which took place during April, 1975.

While in Canada, the Commissioner will hold talks with the Honourable Don Jamieson, Secretary of State for External Affairs and the Honourable James A. Richardson, Minister of Defence. He will attend a dinner given by Mr. Jamieson and will also meet Government officials in External Affairs, CIDA\* and Industry, Trade and Commerce. In Ottawa he will discuss questions of mutual concern as well as Canada's economic development programme in Ghana.

After a tour of Niagara Falls on September 22, the Commissioner will depart for New York where he is slated to attend the United Nations General Assembly.

\*\*\*\*\*

Le ministère des Affaires extérieures annonce que le Commissaire aux Affaires étrangères du Ghana, le Colonel R.J.A. Felli, sera en visite officielle au Canada du 19 au 22 septembre en réponse à l'invitation que lui a adressée le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, lors d'un séjour qu'il a fait au Ghana au mois d'avril 1975 dans le cadre d'une tournée en Afrique de l'Ouest.

Le Commissaire aux Affaires étrangères du Ghana aura des entretiens avec l'honorable Don Jamieson, Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures ainsi qu'avec l'honorable James Richardson, Ministre de la Défense. Il rencontrera également les hauts fonctionnaires du Ministère des Affaires extérieures et du Ministère de l'Industrie et du Commerce ainsi que de l'Agence canadienne de développement international. Les entretiens porteront sur des questions d'intérêt commun ainsi que sur le programme canadien de coopération au Ghana. Le Commissaire aux Affaires étrangères sera reçu à dîner par M. Jamieson.

Une visite est prévue aux Chûtes Niagara le 22 septembre. Le Commissaire aux Affaires étrangères du Ghana quittera ensuite le Canada pour se rendre à New-York où il participera à l'Assemblée générale des Nations Unies.

\*Canadian International Development Agency